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I. Vragen en opmerkingen vanuit de fracties  

Vragen en opmerkingen van de leden van de VVD-fractie 

Land- en tuinbouw 

De leden van de VVD-fractie hebben eerder aangegeven zich zorgen te 
maken over de schoolmelk- en fruitregeling. Dit is in de ogen van de leden 
van de VVD-fractie geen taak van de Europese Unie en behoeft dus geen 
Europese bemoeienis. Het is aan de lidstaten om een dergelijke regeling 
in te voeren. De Staatssecretaris deelt deze mening. Kan de Staatssecre-
taris aangeven wat de haalbaarheid is om het Nederlandse programma te 
laten bestaan zonder dat dat negatief wordt beïnvloed door een nieuw 
EU-programma? Kan de Staatssecretaris aangeven hoe er kan worden 
voorkomen dat het nieuwe EU-programma allerlei extra eisen zal stellen 
aan het Nederlandse programma? 
Op het punt van de herkomstetikettering willen de leden van de 
VVD-fractie de Staatssecretaris vragen om bij de totstandkoming van het 
standpunt de afweging mee te nemen tussen het doel van herkomstetiket-
tering en de negatieve effecten zoals lastenverzwaring als administratieve 
lasten en uitvoeringskosten. Kan de Staatssecretaris aangeven hoe er met 
deze afweging zal worden omgegaan? Kan de Staatssecretaris toezeggen 
dat er geen Nederlandse koppen op Europees beleid worden toegevoegd? 
De leden van de VVD-fractie zijn van mening dat dit voorstel niet mag 
leiden tot hogere kosten voor het Nederlandse bedrijfsleven. 
Klopt het dat er nog steeds een productieheffing op quotumsuiker wordt 
geheven? Tot wanneer wordt deze heffing geheven? Omdat de maatre-
gelen, zoals exportrestituties voor suiker, inmiddels zijn afgeschaft lijkt 
deze heffing niet rechtvaardig temeer omdat deze, in totaal 162 miljoen 
euro, direct in de algemene EU-begroting valt. Kan de Staatssecretaris een 
toelichting geven op de productieheffing? En is de Staatssecretaris van 
mening dat deze zo snel als mogelijk afgeschaft dient te worden? Is zij 
bereid dit in Brussel te bepleiten? 
Tijdens de Landbouw- en Visserijraad van 13 juli 2015 zal de Europese 
Commissie haar voorstel om de toelating van genetisch gemodificeerde 
organismen (ggo’s) weer terug te leggen bij lidstaten toelichten. De Kamer 
heeft hierover een negatief subsidariteitsadvies naar de Commissie 
gestuurd. De leden van de VVD-fractie hebben bij meerdere gelegenheden 
grote zorgen geuit over de effecten van het voorstel op de werkgele-
genheid, de interne markt en de economie. De leden van de VVD-fractie 
willen de Staatssecretaris vragen of zij namens Nederland de Europese 
Commissie zal vragen het voorstel in te trekken gezien de grote conse-
quenties? Kan de Staatssecretaris aangeven hoe in dit verzoek de 
aangenomen motie van de leden De Liefde en Leenders (Kamerstuk 
34 214, nr. 8) wordt meegenomen? Kan de Staatssecretaris aangeven hoe 
andere lidstaten hierin staan en welke lidstaten Nederland steunen? 
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De Staatssecretaris schrijft dat Estland en Letland melden dat zij wegens 
onrechtmatigheden in laboratoria en inrichtingen geen vis meer mogen 
exporteren naar Rusland. Ook schrijft de Staatssecretaris dat deze twee 
landen vermoeden dat het hier niet gaat om onregelmatigheden, maar om 
een uitbreiding van het Russische exportverbod. Kan de Staatssecretaris 
aangeven wat volgens haar de oorzaak is van deze importbeperking door 
Rusland? En kent de Staatssecretaris meerdere voorbeelden van nieuwe 
importbeperkingen door Rusland? 
De leden van de VVD-fractie begrijpen dat het hete hangijzer over een 
open of gesloten importregime nog niet beslecht is. Kan de Staatssecre-
taris aangeven of het Luxemburgse voorzitterschap hier een prioritair 
punt van gaat maken? De VVD-fractie wil zo snel mogelijk duidelijkheid op 
dit dossier zodat onze ondernemers weten waar zij aan toe zijn. Indien ook 
het Luxemburgse voorzitterschap dit dossier niet kan afronden, is de 
Staatssecretaris dan voornemens om hier tijdens het Nederlandse 
voorzitterschap een klap op te geven? Kan de Staatssecretaris bevestigen 
dat zij het met de leden van de VVD-fractie eens is dat een open import-
systeem belangrijk is voor de Nederlandse exportsector? 

Visserij 

Op de geannoteerde agenda voor de Landbouw- en Visserijraad van 
13 juli 2015 staat ook de elektrische verdoving van ongewervelde dieren. 
De leden van de VVD-fractie maken zich zorgen om de mogelijke effecten 
op de visserij bij invoering van elektrisch verdoven. De Staatssecretaris 
geeft aan dat er mogelijk een vervolgonderzoek komt naar deze methode. 
Wat zijn de kosten voor dit onderzoek? De leden van de VVD-fractie willen 
de Staatssecretaris vragen of zij bij het vervolgonderzoek ook wil 
meenemen wat deze maatregelen betekenen voor de werkbaarheid voor 
de vissers? En daarnaast wat de kosten voor de visserijsector zijn om deze 
maatregelen in te voeren? Wat gaat het aan extra manuren kosten, en wat 
betekenen de maatregelen voor de ruimte aan boord? De leden van de 
VVD-fractie willen de Staatssecretaris vragen alvorens verdergaande 
stappen te ondernemen eerst de mogelijke lastenverzwaring voor de 
visserijsector in kaart te brengen. 
De leden van de VVD-fractie willen graag de inzet weten van de Staatsse-
cretaris op de maatregelen in het Nederlandse aalbeheerplan, mede in het 
licht van de aangenomen motie van het lid Visser c.s. (Kamerstuk 29 664, 
nr. 129) om meer rekening te gaan houden met veranderende omstandig-
heden zoals de veranderende watertemperatuur? 
Daarnaast willen de leden van de VVD-fractie wederom aandacht vragen 
voor de aanlandplicht en de stand van zaken. Wat is de stand van zaken in 
het proces? Welke vorderingen worden er gemaakt en blijven de vissers 
betrokken bij de implementatie van de maatregel? 
De leden van de VVD-fractie willen tevens aandacht vragen voor het 
nieuwe Gemeenschappelijk Visserijbeleid (GVB). De leden van de 
VVD-fractie willen graag van de Staatssecretaris weten hoe er namens 
Nederland aandacht zal worden gevraagd voor de knelpunten binnen het 
GVB, en het vissen in Natura 2000-gebieden, zoals ook aangegeven in de 
aangehouden motie van het lid Geurts c.s. (Kamerstuk 29 664, nr. 128). 
Kan de Staatssecretaris aangeven hoe andere lidstaten hiermee omgaan 
en of hier verschillen tussen zitten? En dan vragen de leden van de 
VVD-fractie vooral aandacht voor die lidstaten waar Nederland gedeelde 
Natura 2000-gebieden mee heeft. 
Daarnaast krijgen de leden van de VVD-fractie signalen dat Nederland 
anders omgaat met het varen door windmolenparken op zee dan andere 
lidstaten, zoals het Verenigd Koninkrijk. Vissers moeten nu om het park 
heen varen met vele extra zeemijlen tot gevolg. Kan de Staatssecretaris 
aangeven of er inderdaad verschil zit tussen een lidstaat zoals het 
Verenigd Koninkrijk en Nederland? Zo ja, waar zit dit verschil in en 
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waarom is er een verschil in beleid? Is de Staatssecretaris daarnaast 
bereid te kijken wat de mogelijkheden zijn op dit punt om het voor vissers 
mogelijk te maken door een windpark heen te varen? 
De Internationale Raad voor Onderzoek der Zee (ICES) is met haar rapport 
over de visstanden gekomen. ICES geeft aan dat de Total Allowable 
Catch’s (TAC’s) voor haring, schol en kabeljauw volgend jaar omhoog 
kunnen. De leden van de VVD-fractie willen de Staatssecretaris naar haar 
appreciatie vragen van dit ICES-rapport. En op welke manier er invulling 
gaat worden gegeven aan de adviezen van ICES? 
Naar aanleiding van het verslag van de Landbouw- en Visserijraad van 
16 juni jl. hebben de leden van de VVD-fractie nog een aantal vragen. Ten 
aanzien van de vangstmogelijkheden op de Middellandse Zee lezen de 
leden van de VVD-fractie dat de visstanden verbetering behoeven. 
Vervolgens wordt er een focus gelegd op de die bestanden waar 
uitsluitend de Europese vloot op vist. De leden van de VVD-fractie vragen 
of er ook een focus komt op die bestanden die door de niet-Europese 
vloot worden bevist? De leden van de VVD-fractie vrezen wanneer dit niet 
gebeurt het dweilen met de kraan open zal zijn, met gevolgen voor de 
Europese vloot. 
De Staatssecretaris zet in op een nieuw beheerplan voor de Noordzee in 
het kader van het nieuwe GVB. De leden van de VVD-fractie willen graag 
de inzet weten van de Staatssecretaris op dit nieuwe beheerplan. Ziet de 
Staatssecretaris kansen in het nieuwe beheerplan voor de visserijsector? 
Houdt de Staatssecretaris daarnaast ook rekening met mogelijke 
bedreigingen? De leden van de VVD-fractie zijn benieuwd welke opties er 
nu worden uitgewerkt en of de sector bij de verdere uitwerking betrokken 
wordt. 
Ten aanzien van de aanpassing verordening vangstmogelijkheden 2015 
hebben de leden van de VVD-fractie de volgende vragen. Wat betekent de 
herziening voor de Nederlandse visserijsector? Weke gevolgen kan dit 
hebben voor de Nederlandse visserijsector? Op welke wijze zal er met de 
visserijsector gecommuniceerd worden? De Staatssecretaris schrijft in het 
verslag dat er samen met andere lidstaten en de Europese Commissie zal 
worden gewerkt aan een nieuw beheerplan voor herstel op langere 
termijn. Kan de Staatssecretaris aangeven welke opties hier voorliggen? 
Kan de Staatssecretaris al aangeven wat de inzet van Nederland zal zijn 
binnen dit beheerplan? Tot slot willen de leden van de VVD-fractie vragen 
wat de gevolgen zijn voor de visserijsector van het verhogen van de 
minimummaat voor zeebaars van 36 centimeter naar 42 centimeter? 

Vragen en opmerkingen van de leden van de PvdA-fractie 

Slachtpaarden in Noord- en Zuid-Amerika 

De leden van de fractie van de PvdA vragen de Staatssecretaris of zij kan 
toelichten waarom er geen sprake is van een «publieke moraal» als 
Nederland op basis van de behandeling van Amerikaanse paarden, zoals 
getoond in de aflevering van Radar van 23 maart 2015, het vlees van deze 
dieren niet langer wil importeren. Kan de Staatssecretaris verduidelijken 
waar het exacte verschil ligt tussen «publieke moraal» en «maatschappe-
lijke voorkeur»? Deze leden vragen de Staatssecretaris welke argumenten 
de World Trade Organization (WTO) gaf om de manier waarop paarden in 
verschillende Amerikaanse landen worden vervoerd onder «maatschappe-
lijke voorkeur» te scharen, in plaats van «publieke moraal». Deze leden 
vragen de Staatssecretaris daarnaast of het mogelijk is tegen deze 
uitspraak in beroep te gaan om dit alsnog tot «publieke moraal» te laten 
verklaren en daarmee een verbod op de import van dit vlees te kunnen 
afdwingen. Zo ja, is de Staatssecretaris bereid dit te doen? 
De leden van de fractie van de PvdA vragen de Staatssecretaris of de 
behandeling van slachtpaarden, zoals in de uitzending van Radar werd 
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getoond, voldoet aan de World Organisation for Animal Health (OIE) 
richtlijnen. Zo nee, welke stappen gaat de Staatssecretaris zetten om te 
voorkomen dat paarden- (of ander) vlees dat afkomstig is van dieren die 
niet volgens de OIE normen zijn behandeld (zowel uit verschillende 
Amerikaanse als uit andere landen) op de Nederlandse markt komt? Is de 
Staatssecretaris bereid de verschillende Amerikaanse overheden 
(eventueel via de EU) aan te spreken op de behandeling van deze dieren? 
Zo nee, waarom niet? Zo ja, welke verwachtingen heeft de Staatssecre-
taris hiervan? Kan de Staatssecretaris in haar beantwoording hiervan ook 
de uitspraak meenemen van Food and Veterinary Office (FVO) directeur 
Scannell in een hoorzitting in het Europees parlement dat de bevoegde 
autoriteiten in onder andere verschillende Amerikaanse landen volledig 
falen in hun toezichthoudende taak op de slachterijen? 
De leden van de fractie van de PvdA zijn bezorgd dat de OIE geen 
handhavende functie heeft, en daarom de behandeling van dieren volgens 
de normen van de OIE moeilijk of niet te handhaven is. Deelt de Staatsse-
cretaris deze zorgen? Zijn er naast het, via de EU, aanspreken van landen 
op het naleven van de OIE-standaard stappen die Nederland kan zetten? 
De leden van de fractie van de PvdA denken hierbij bijvoorbeeld aan een 
stop op de import van vlees uit landen waar aantoonbaar de OIE 
standaarden niet worden nageleefd. Kan de Staatssecretaris een reactie 
geven op dit idee? 

Vogel- en habitatrichtlijn (VHR) 

De leden van de PvdA-fractie zijn blij dat voor de Staatssecretaris de 
Europese natuurdoelen niet ter discussie staan. De leden van de 
PvdA-fractie benadrukken nogmaals dat ze voorstander zijn van een 
krachtige en effectieve natuurbescherming op Europees niveau. De leden 
van de PvdA-fractie zijn van mening dat de Europese Commissie in het 
rapport «the state of nature» helder is over de onvoldoende staat van 
Europese natuur. 
De leden van de PvdA-fractie vragen de Staatssecretaris nader in te gaan 
op hoe de voorgestelde optimalisering van de uitvoering van de VHR 
(meer integrale toepassing) gaat bijdragen aan een beter en sneller bereik 
van de natuurdoelen. De leden van de PvdA-fractie zijn benieuwd, maar 
ook beducht, voor de koppeling van natuurontwikkeling aan andere 
maatschappelijke vraagstukken en verzoeken de Staatssecretaris hoe bij 
de verknoping van natuur- en economische belangen de natuurbe-
scherming wordt gewaarborgd? 

Vragen en opmerkingen van de leden van de CDA-fractie 

De leden van de CDA-fractie hebben vragen in het kader van de 
Landbouw- en Visserijraad op 13 juli 2015. 
De leden van de CDA-fractie horen graag welke stappen de Staatssecre-
taris zet om de uitvoering van de Nitraatrichtlijn ter discussie te stellen, 
met name ten aanzien van het fosfaatplafond. Is de Staatssecretaris het 
met de leden van de CDA-fractie eens dat het fosfaatplafond geen 
rekening houdt met de veranderingen sinds de instelling van het plafond, 
met name duurzaam gebruik door verbranding en de export van fosfaat? 
Kan de Staatssecretaris aangeven hoeveel meer fosfaat in mest wordt 
geëxporteerd of gebruikt ten behoeve van duurzame energie sinds de 
instelling van het plafond? Deelt de Staatssecretaris de mening van de 
leden van de CDA-fractie dat het plafond geen rekening houdt met export 
en duurzaam aanwenden door verbranding van mest? Is de Staatssecre-
taris het met deze leden eens dat de Nitraatrichtlijn zijn doel voorbijschiet 
met het fosfaatplafond, omdat de Nitraatrichtlijn dient ter verbetering van 
de waterkwaliteit waarbij het gaat om de aanwending op het land van 
mest en niet de productie? Is de Staatssecretaris bereid om de Nitraat-
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richtlijn, en met name de onhoudbaarheid van het Nederlandse fosfaat-
plafond te agenderen bij de komende Landbouwraad? Zo nee, waarom 
niet? 
Tijdens het verzamel algemeen overleg Landbouw (inclusief mestbeleid) 
op 1 juli 2015 is gesproken op basis van welke cijfers de gebruiksnormen 
van het vijfde actieprogramma nitraatrichtlijn zijn bepaald. In dat kader 
vragen de leden van de CDA-fractie wat de Staatssecretaris gaat doen met 
de uitkomsten van het WUR-rapport nr. 486608 «Meststofgebruiksruimte 
in relatie tot opbrengstniveaus, mestsoort en rijenbemesting: Verkenning 
van equivalente maatregelen met het WOG 2.0 rekenmodel»? Deelt de 
Staatssecretaris de mening dat de opbrengsten van stikstof van gewassen 
is toegenomen en daarom meer stikstof nodig is om de bodem in balans 
en vruchtbaar te houden? Uit het rapport blijkt dat met name de teelt van 
snijmais en prei op zand en suikerbieten op klei meer stikstof gebruiken 
dan tien jaar geleden. Gaat de Staatssecretaris bewerkstelligen dat er 
actuelere cijfers gebruikt gaan worden om de gebruiksnormen aan te 
passen? Op welke termijn acht de Staatssecretaris dat mogelijk? Het vijfde 
actieprogramma is niet meer te wijzigen, maar welke mogelijkheden zijn 
er om maatwerk mogelijk te maken? Is de Staatssecretaris hiertoe bereid? 
De Staatssecretaris van Economische Zaken is al ruim een jaar in gesprek 
met de sector over equivalente maatregelen. Wanneer geeft de Staatsse-
cretaris haar akkoord voor het voorstel van de sector voor equivalente 
maatregelen? Waar is het wachten nog op volgens de Staatssecretaris? 
Voor onze bodemvruchtbaarheid is het heel belangrijk dat er met spoed 
een akkoord komt over deze equivalente maatregelen. De leden van de 
CDA-fractie verzoeken de Staatssecretaris met klem om hier spoedig tot 
een overeenstemming over te komen zodat hiervan snel gebruik gemaakt 
kan worden. 
In het algemeen overleg Landbouw- en Visserijraad van 15 april 2015 
heeft de Staatssecretaris toegezegd om de Kamer voor de zomer te 
informeren over de uitvoeringskosten van een mogelijk gespreide 
betaling van de superheffingen. Wanneer komt de Staatssecretaris met 
deze onderbouwing, zo vragen de leden van de CDA fractie. Kan de 
Staatssecretaris daarnaast aangeven welke andere lidstaten gebruik gaan 
maken van deze mogelijkheid? Gezien de moeilijke marktomstandigheden 
in de zuivelsector op dit moment zouden de leden van de CDA-fractie 
willen dat mogelijke maatregelen die deze moeilijke marktomstandig-
heden verzachten worden ingezet. 
De leden van de CDA-fractie hebben gelezen dat de schoolfruitregeling, 
zoals bekend gemaakt door de Staatssecretaris in het najaar van 2014, is 
gewijzigd. Zou de Staatssecretaris kunnen toelichten op welke punten de 
regeling is gewijzigd en waarom? 
De leden van de CDA-fractie constateren dat onder het Luxemburgs 
voorzitterschap aandacht besteed zal worden aan de marktontwikkelingen 
van landbouwproducten. De Staatssecretaris constateert dat de prijzen 
van varkensvlees de laatste weken zijn gestegen. Kan de Staatssecretaris 
aangeven wat de Nederlandse varkenshouders daarvan financieel hebben 
gemerkt? Wat wordt de inzet van de Staatssecretaris indien de marktont-
wikkelingen voor de varkenshouderij verslechteren? 

Vragen en opmerkingen van de leden van de PvdD-fractie 

De leden van de fractie van de Partij voor de Dieren hebben de geanno-
teerde agenda voor de Landbouw- en Visserijraad gelezen. Zij willen 
graag nog enkele vragen stellen. 

Tweede evaluatie van het Nederlandse aalbeheerplan 

De leden van de fractie van de Partij voor de Dieren maken zich ernstig 
zorgen over het voortbestaan van de aal. Het volwassen palingbestand in 
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Nederland is in vijftig jaar met 95% afgenomen. In Europa is het glasaal-
bestand (jonge paling) minder dan 5% van wat het in de jaren tachtig was. 
De paling is hierdoor toegevoegd aan de lijst uitstervende soorten. 
Commerciële visserij is een grote oorzaak van de afname van het 
palingbestand. 
De leden van de PvdD-fractie hebben kennisgenomen van de tweede 
evaluatie van het Nederlandse aalbeheerplan Zij constateren dat vooral 
visserij beperkende maatregelen effectief zijn op de korte termijn, met 
name omdat het onzeker is in hoeverre overige maatregelen effectief zijn 
en deze pas op de lange termijn te meten zijn. Deze leden willen er dan bij 
de Staatssecretaris op aandringen om haar beleid ten aanzien van visserij 
beperkende maatregelen te handhaven en zelfs uit te breiden. Het huidige 
vangstverbod in de maanden september, oktober en november mag wat 
betreft de fractie van de PvdD uitgebreid worden naar een algeheel 
vangstverbod. Alleen een algeheel vangverbod zal de paling voor 
uitsterven behoeden en de bescherming geven tot herstel van het 
bestand. Graag een reactie van de Staatssecretaris hierop. 
Deze leden vragen waarom het niet behalen van de belangrijke doelstel-
lingen van het aalbeheerplan niet leidt tot een aanscherping van dit 
Nederlandse plan. De doelstelling dat jaarlijks ongeveer 4.000 ton 
schieraal uit de Nederlandse wateren naar zee zou moeten trekken om te 
paaien, wordt niet gehaald. In werkelijkheid is dit slechts 1.000 ton. Het 
doel van het passeerbaar maken voor schieraal van gemalen wordt 
slechts voor 25% gerealiseerd. De leden van de fractie van de PvdD 
vragen of het effect op het schieraalbestand van de inname en het lozen 
van koelwater voldoende is meegewogen? En zo niet, is de Staatssecre-
taris bereid om hier extra maatregelen op te treffen? 
De leden van de fractie van de PvdD staan positief tegen het oplossen van 
vismigratieknelpunten. Jonge palingen hebben op dit moment vrijwel 
geen mogelijkheid om zelfstandig langs onze kustbarrières te komen 
vanwege onder andere de aanleg van stuwen en gemalen in watersys-
temen. Hierdoor worden migratieroutes van vissen afgesloten waardoor 
leefgebieden niet meer kunnen worden bereikt en in gemalen worden 
palingen beschadigd en vermalen. In 1996 heeft Nederland met België en 
Luxemburg afgesproken dat voor 2010 er vrije vismigratie mogelijk zou 
zijn in het stroomgebied van de Benelux. De Staatssecretaris neemt echter 
tot 2027 de tijd om deze vismigratieknelpunten op te lossen. Dit betekent 
dat de paling de komende zeventien jaar vogelvrij is verklaard. Voor de 
PvdD-fractie is dit onacceptabel. Is de Staatssecretaris bereid om te 
stoppen met de overeengekomen temporisering van de aanpak van de 
knelpunten en om in de begroting budget te reserveren om de knelpunten 
voor de vismigratie versneld op te lossen? 
Kan de Staatssecretaris aangeven of er bij het onderzoeksproject naar het 
kweken van paling in gevangenschap wel voldoende rekening wordt 
gehouden met de effecten van gebruikte methoden om paling tot 
voortplanting te krijgen, onder andere met veelvuldig toedienen van 
hormonen, op het welzijn van de betreffende palingen? De leden van de 
PvdD-fractie willen graag een reactie van de Staatssecretaris hierop. 
Tevens vragen de leden van de PvdD-fractie of de ernstige staat van de 
paling reden is om de stroperij van paling harder aan te pakken en meer 
capaciteit vrij te maken voor de handhaving op dit gebied? Is de Staatsse-
cretaris bereid om de Nederlandse Voedsel- en Warenautoriteit (NVWA) 
hiertoe opdracht te geven? 

De Staat van de Europese Zeeën 

De leden van de fractie van de PvdD willen graag een reactie op het 
kabinet op het recent gepubliceerde rapport «de Staat van de Europese 
Zeeën» door het Europees Milieuagentschap (http://www.eea.europa.eu/
media/publications/state-of-europes-seas). De leden verzoeken het kabinet 
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nadrukkelijk in te gaan op de rol van de Nederlandse vloot in de mate van 
vervuiling en de ongezonde biodiversiteit van de mariene ecosystemen. 

II. Antwoord / Reactie van de Staatssecretaris  

III. Volledige agenda  

Geannoteerde agenda van de Landbouw- en Visserijraad op 13 juli 2015, 
brief regering d.d. 03-07-2015, Staatssecretaris van Economische Zaken, 
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Zaken, S.A.M. Dijksma, Kamerstuk 33 643, nr. 17 
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